
Ciechanów, 21 grudnia 2017 r. 

 

Sz. P. Krzysztof Kosiński  

Prezydent Miasta Ciechanów 

 

Interpelacja nr 4 

Radni Rady Miasta Ciechanów otrzymali dwa pisma dotyczące  konfliktu toczącego się od 

kwietnia br. między częścią załogi PEC a Zarządem spółki. Adresatem obu pism jest Pan 

Prezydent, treści obu pism na wyraźne życzenie nadawców, czyli Pana Andrzeja 

Bieńkowskiego - Przewodniczącego Komisji Zakładowej NSZZ „Solidarność” w PEC Sp. z 

o.o. oraz Pani Małgorzaty Niestępskiej – Prezes Zarządu PEC Sp. z o.o. trafiły za 

pośrednictwem BOR na nasze skrzynki mailowe. 

 W związku z rozbieżnościami występującymi w pismach, a dotyczącymi toczących się 

spraw sądowych, proszę o podanie informacji: 

- ile spraw sądowych, w których stronami są obecni lub byli pracownicy PEC oraz członkowie 

Zarządu PEC toczy się na dzień dzisiejszy tj. 21 grudnia 2017 r.? ; 

- na jakim etapie znajdują się rzeczone postępowania sądowe? 

- czy spółka miejska PEC Sp. z o.o. w związku z prowadzonymi postępowaniami sądowymi 

jest narażona na poniesienie kosztów postępowania procesowego? 

- czy istnieją szanse polubownego zakończenia sporu między stronami? 

- czy Pan Prezydent jako jednoosobowe Zgromadzenie Wspólników jest zainteresowany 

możliwie szybkim i obustronnie korzystnym rozwiązaniem sporu i naprawą nadszarpniętego 

wizerunku spółki miejskiej ? 

 

 

/-/ Jerzy Racki  

 

Radny Rady Miasta Ciechanów 

 


